

نموذج طلب الاكتتاب في زيادة رأس المال Capital Increase Subscription Request Form

To: Kuwait and the Middle East Financial Investment Co.
"KMEFIC"

السادة/ شركة الكويت والشرق الأوسط للإستثمار المالي
"كميفك"

Kindly note that I would like to subscribe to the capital increase which is described in detail in table below and deposit the shares after the subscription is made in my online trading account _____ with KMEFIC.

يرجى العلم برغبتني بالاكتتاب الموضح تفصيلا بالجدول أدناه وإدراج الأسهم بعد أن يتم الاكتتاب بها في حساب التداول الإلكتروني رقم _____ لدى كميفك.

Script No.	_____	رمز الشركة
Company Name	_____	اسم الشركة
Capital Increase %	_____	نسبة الزيادة
Required Shares	_____	الكمية المطلوبة
Required Amount	_____	المبلغ المطلوب

I hereby undertake to submit this form and provide the cash needed to complete the subscription process no later than the last day for subscription specified by KMEFIC, and in case that I didn't submit the form and provide the required amount on time thus the subscription will not be made and KMEFIC has the full right to dispose the unsubscribed shares as it deems appropriate.

وأتعهد بتسليم هذا الطلب وتوفير المبلغ النقدي اللازم لإتمام عملية الاكتتاب في موعد أقصاه اليوم الأخير المحدد من قبل كميفك لنهاية الاكتتاب ، وفي حال عدم تسليم الطلب وتوفير المبلغ المطلوب بالموعد المحدد فلن يتم تنفيذ عملية الاكتتاب ويكون لكميفك الحق بالتصرف بالأسهم الغير مكتتب بها بالشكل الذي تراه مناسباً .

And in case I've used (all or part) of the available cash in my online trading account after the subscription is made, KMEFIC has the right to liquidate the subscribed shares or any listed shares on my online trading account, without my prior approval and I shall bear the loss resulted from the liquidation regardless of actual amount of loss.

هذا وفي حال تم الاكتتاب لصالح حسابي الإلكتروني وقمت في نفس اليوم باستخدام النقد المتوفر في الحساب مما نتج عنه نفاذ أو نقص في المبلغ النقدي المخصص لعملية الاكتتاب ، أقر بأن لكميفك الحق بتسييل الأسهم التي تم الاكتتاب بها أو أية أسهم أخرى مدرجة بالحساب ، دون مراجعتي بذلك على أن أكون مسئولاً عن أية خسارة نتيجة التسييل مهما بلغت .

Also, I hereby undertake to bear all the financial and legal obligations in the event of not complying with the above-mentioned or providing KMEFIC with false information.

كما أقر بأن أتحمّل كافة الالتزامات المالية والقانونية في حال عدم الإلتزام بما جاء أعلاه أو قيامي بتزويد الشركة بمعلومات غير صحيحة.

Client Name	_____	اسم العميل
Date	_____	التاريخ
Client Signature	_____	توقيع العميل

Acc no. for Kuwait & Middle East Financial Investment Co.
KMEFIC Clients Account

أرقام حسابات شركة الكويت و الشرق الأوسط للإستثمار المالي
حساب كميفك عملاء

